
Protokół Nr VIII/XXV/2020 

z obrad XXV Sesji Rady Gminy w Stubnie VIII Kadencji 2018-2023,  

która odbyła się w dniu 21 grudnia 2020r. 

        Obrady sesji odbyły się w sali narad Urzędu Gminy w Stubnie. 

Według listy obecności w sesji uczestniczyło 15 radnych na ustawowy stan 15 

radnych. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Ryszard Adamski, 

Sekretarz Gminy Danuta Kusz, Skarbnik Gminy Jolanta Sobolewska. 

Sołtysi wsi: Danuta Pawłucka, Michał Jamrozy, Mieczysław Dunik, Jerzy 

Opala.  

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Serafin.  

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXIII i XXIV sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

     6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stubno, 

    a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stubno, 

    b) podjęcie uchwały. 

2) w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021, 

    a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu budżetu gminy na 

2021 rok, 

    b) przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy do projektu budżetu gminy na 2021 rok, 

    c) podjęcie uchwały. 

3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Stubno, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości z Zasobu 

Własności Rolnej Skarbu Państwa, 



6) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości z Zasobu 

Własności Rolnej Skarbu Państwa, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

8) w sprawie wyznaczenia aglomeracji Stubno. 

 

     7. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

     8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Serafin otworzył obrady  

XXV Sesji, przywitał radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych na 

ustawowy stan 15 radnych. 

 

Ad. 3 

Prowadzący obrady przedstawił planowany porządek obrad XXV Sesji.  

Pan Wójt zwrócił się z prośbą o włączenie do porządku obrad jeszcze jednej 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na 

realizację zadań z zakresu modernizacji dróg powiatowych na terenie Gminy 

Stubno. Radni uwag nie mieli. Porządek obrad po zmianach został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Protokóły z obrad XXIII i XXIV  sesji zostały wyłożone przed sesją do wglądu 

radnych i wszystkich zainteresowanych. Uwag do protokołów radni nie zgłosili. 

Protokóły w głosowaniu zostały przyjęte jednogłośnie. 

 



Ad. 5 

Pan Wójt przedstawił zadania realizowane przez poszczególne komórki urzędu 

gminy w okresie międzysesyjnym. Sprawozdania z realizacji tych zadań 

stanowią załącznik do protokołu. 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stubno. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. Przedstawiła główne założenia 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 20221-2024. Z uwagi na planowane do 

zaciągnięcia przez gminę Stubno zobowiązania, Wieloletnia Prognoza 

Finansowa została zaprojektowana do 2024 roku. Zwracając uwagę na 

wydłużający się czas prognozy, która corocznie będzie aktualizowana, przyjęto 

założenia: dla roku 2021 przyjęto wartości wynikające z projektu uchwały 

budżetowej Gminy Stubno, dla lat 2022-2024 przyjęto sposób prognozowania 

poprzez indeksację o poszczególne wskaźniki oraz korekty merytoryczne. Na 

koniec 2020 roku gmina nie posiada żadnych zobowiązań.  

 Wynik budżetu w prognozowanym okresie jest ściśle powiązany z przyjętymi 

założeniami do prognozy dochodów i wydatków. 

Po wyjaśnieniach Pani Skarbnik Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- uchwała budżetowa na rok 2021. Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Przedstawiła założenia i wskaźniki jakimi kierowano się przy opracowywaniu 

projektu budżetu gminy na rok 2021.  

Dochody budżetu gminy – 20 078 978,00,00zł. w tym: 

- bieżące – 19 693 978,00zł, - majątkowe – 115 000,00zł 

Wydatki budżetu gminy – 23 108 978,00zł. w tym: 

- bieżące – 18 593 614,00zł, - majątkowe – 4 515 364,00zł 

Deficyt budżetu gminy w kwocie 3 030 000,00. Jego źródłem pokrycia będą 

przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu oraz z długotrwałych kredytów i pożyczek. 



Pani Skarbnik przeanalizowała dochody i wydatki w poszczególnych działach 

budżetu. Następnie odczytała pozytywną opinię RIO w Rzeszowie oddział  

w Przemyślu o projekcie uchwały budżetowej Gminy Stubno na 2021 rok oraz 

w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego 

w projekcie uchwały budżetowej Gminy Stubno na 2021 rok. Opinie  

w załączniku do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów odczytał pozytywną 

opinię komisji do projektu budżetu gminy na rok 2021. 

Pan Wójt podziękował radnym i pracownikom Urzędu Gminy za pracę nad 

budżetem gminy na rok 2020. 

Po wyjaśnieniach Pani Skarbnik i dyskusji nad projektem budżetu 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. W dochodach wprowadzamy dochody: 

uzupełnienie subwencji ogólnej z budżetu państwa przeznaczoną na 

uzupełnienie dochodów gmin. Wydatki w działach: gospodarka mieszkaniowa, 

administracja publiczna, bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, 

pomoc społeczna. Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Stubno. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz.  

W związku z uwagami nadzoru Wojewody, że w uchwałach rad gmin nie można 

powielać zapisów ustawowych wprowadzamy pewne zmiany. Radni pytań nie 

mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości z Zasobu 

Własności Rolnej Skarbu Państwa. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. 

Właścicielem działki jest Skarb Państwa. Usytuowana jest za parkiem  

w Stubnie. Działka stanowić będzie zaplecze dla centrum edukacji, kultury  

i sportu, które ma powstać na terenie zabytkowego zespołu dworsko-parkowego. 

 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości z Zasobu 

Własności Rolnej Skarbu Państwa. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. 

W związku z podziałem działki 1549/2, położonej za parkiem w Stubnie 

dokonano aktualizacji i wydzielono geodezyjnie część działki zużytkowanej 

przez mieszkańców osiedla jako drogę. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Z wnioskiem o przedłużenie umowy 

dzierżawy zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. Działka stanowi mienie 

wiejskie sołectwa Gaje. Zebranie wiejskie pozytywnie zaopiniowało wniosek 

dotychczasowego dzierżawcy. 

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyznaczenia aglomeracji Stubno. Projekt uchwały przedstawił 

Kierownik Gminnego Zakładu Komunalnego. Aglomerację ustanawia się na 

podstawie przeglądu aglomeracji dokonanego przez Wójta Gminy Stubno 

zgodnie z art. 92 ustawy Prawo Wodne. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na 

realizację zadań z zakresu modernizacji dróg powiatowych na terenie Gminy 

Stubno. Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt. Udzielamy pomocy finansowej 

dla Powiatu Przemyskiego w roku 2021 na realizację zadania pn.: „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2415R Stubienko – Barycz, poprzez budowę chodnika  

w miejscowości Stubienko – 38 000,00zł. 

Radni pytań nie mieli. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 Ad 7. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

Pan radny Władysław Styczyński zwrócił uwagę na sytuację na remontowanej 

drodze wojewódzkiej na odcinku Medyka – Przemyśl. Bardzo utrudniony ruch. 

Czy możemy jakoś wpłynąć na wykonawców tej drogi o poprawę 

bezpieczeństwa. W przypadku kolejki do granicy państwa i stojących tam 

samochodów niejednokrotnie nie można przejechać tą drogą. Napiszemy pisma 

do Komendanta Bieszczadzkiego Oddziału Straży Granicznej i Komendanta 

Wojewódzkiego Policji o poprawę bezpieczeństwa.   



Pan radny Janusz Kalawski zapytał o budynek hoteliku przy dworze w Stubnie. 

Pan Wójt odpowiedział, że będziemy go rozbierać. 

Został uporządkowany przez mieszkańców Stubienka teren wokół przystanku  

w tej miejscowości. Zostały posadzone drzewka i teren wygląda bardzo 

estetycznie. Na wiosnę podejmiemy decyzję co z przystankiem. Czy będziemy 

remontować istniejący czy postawimy oszkloną wiatę.  

Pan Przewodniczący Rady i Pan Wójt złożyli wszystkim najserdeczniejsze 

życzenia z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia. 

Ad. 8 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący Rady zakończył obrady 

sesji o godz. 1130. 

Protokolant:                                Przewodniczący Rady Gminy 

Dariusz Dacyk                                           Tomasz Serafin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


